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WO-RA.0002.4.2020 

 

Protokół Nr XVII/20 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2020 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.10 otworzył siedemnastą sesję Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Przewodniczący powitał radnych. Następnie zwrócił się do radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez wciśnięcie na tabletach przycisku „quorum”.  

Przewodniczący poinformował, że obecność potwierdziło 19 radnych, czyli jest zachowane quorum.  

Poinformował, że zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji, zarządził, że obrady XVII sesji oraz podejmowanie 

rozstrzygnięć, w tym uchwał (głosowania jawne oraz tajne) odbywać się będzie w trybie zdalnym 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 2) 

Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad. 

Do porządku obrad nie złożono wniosków. 

 

Porządek obrad XVII sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a) Nr XV/20 sesji Rady Powiatu z 20 lutego 2020 r. 

b) Nr XVI/20 sesji Rady Powiatu z 19 marca 2020 r. 

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu i udzielenia 

odpowiedzi na skargę, 

b) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego, 

c) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2020 r., 

d) nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

e) zmiany budżetu powiatu na 2020 r., 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2020-2028, 
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g) przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu 

o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w roku 2019, 

h) odwołania członka zarządu, 

i) wyboru członka zarządu, 

j) określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi zawiązuje się stosunek pracy na 

podstawie wyboru, 

k) zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 

l) zmiany uchwały Nr I/6/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, 

m) zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, 

n) zmiany uchwały Nr I/9/18 z dnia 21 listopada w sprawie powołania Komisji Samorządowo-

Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

8. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacja 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2019 r. 

9. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyniu o stanie sanitarnym 

i sytuacji epidemiologicznej powiatu gostyńskiego w roku 2019. 

10. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa sanitarno- 

weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2019 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2019”. 

12. Wnioski i informacje radnych. 

13. Oświadczenia radnych. 

14. Zakończenie. 

 

Ad 3 a) 

Protokół XV sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 20 lutego 2020 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

 

Ad 3 b) 

Protokół XVI sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 19 marca 2020 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad 4) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzeń, które odbyły się 

20 lutego, 5, 12, 16, 18, 19 i 30 marca oraz 7 i 16 kwietnia br., zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną. 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

Wicestarosta Janusz Sikora przedstawił informację na temat sytuacji w domach pomocy 

społecznej.  

 

W związku z problemami technicznymi nastąpiła przerwa w obradach, które wznowiono 

o godz. 13.58 
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Ad 5) 

Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 

Radny Antoni Kuś, zwracając się do Starosty, powiedział, że jest zbulwersowany ceną testów. 

Zapytał także, czy są osoby zgłaszające się na nie.  

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że ceny testów w Poznaniu wynoszą 584 zł, 

a w Gostyniu 590 zł. Testy te mają charakter komercyjny. Cena została ustalona na takim poziomie, 

gdyż samo badanie jest bardzo drogie. Wszystkie osoby, które mają podejrzenie zarażeniem 

koronawirusem, osoby hospitalizowane oraz kierowane decyzją Powiatowego Państwowego 

Inspektora Sanitarnego, mają wykonywane testy za darmo. Ma również informację od dyrektor 

szpitala, że na takie testy komercyjne zgłosiły się już pierwsze osoby.  

Radny Marcin Krawiec, nawiązując do pytania pana Kusia, zapytał o procedurę przeprowadzania 

testów. W środkach masowego przekazu pojawiły się informacje, że to pracownicy szpitala pobierają 

próbki. Zapytał, czy część kosztów jest ponoszona przez szpital, kto ponosi koszty zabezpieczenia 

pracowników pobierających próbki, udostępnienia namiotu, karetki przewożącej materiał. Starosta 

mówił o rozwiązaniach, które zostały zastosowane w domach pomocy społecznej. Powiedział, że 

nie widzi w zmianach do budżetu środków, które miałby zostać przeznaczone na wynagrodzenia dla 

pracowników, którzy zgodzili się pełnić takie dyżury, czyli świadczenie pracy ciągłej przez dwa 

tygodnie. Zapytał, czy Zarząd podjął już decyzję co do dodatkowego wynagrodzenia za taką pracę.  

Ponadto radny zapytał o wsparcie dla przedsiębiorców ze strony samorządu.  

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że szpital współpracuje z firmą wykonującą testy za 

odpowiednią opłatą. Zapewnił, że pracownicy pobierający próbki zostali przez szpital stosownie 

wyposażeni. Odpowiadając na drugie pytanie dotyczące dodatkowego wynagrodzenia dla 

pracowników domów pomocy społecznej, którzy zdecydowali się na turnusowy model pracy, 

powiedział, że chciałby przede wszystkim pracownikom podziękować. Dodał, że pracownicy ci nie 

pytali o takie wynagrodzenia, ale zapewnił, że zostaną nagrodzeni. Odpowiadając na pytanie 

dotyczące wsparcia samorządów dla przedsiębiorców potwierdził, że wsparcie w ramach tarczy 

będzie pochodzić z budżetu centralnego, ale będzie przeprowadzane przez Powiatowy Urząd Pracy 

w Gostyniu. Zapewnił, że są czynione wszelkie starania, aby te środki były przekazywane 

przedsiębiorcom bardzo sprawnie. Dodał, że w dzisiejszym porządku obrad znalazł się projekt 

uchwały dotyczący nabycia dodatkowych udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych, który podejmuje konkretne działania w kierunku wsparcia lokalnych przedsiębiorców. 

Podkreślił, że Powiat Gostyński posiada najwięcej udziałów w Funduszu spośród wszystkich 

powiatów. Poza tym Powiat jest nadal członkiem Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego.  

Radny Marcin Krawiec podziękował Staroście za taką deklarację. Podkreślił, że wolę nabycia 

udziałów w Funduszu Poręczeń Kredytowych odbierają jako pozytywną reakcję na ich wcześniejsze 

postulaty. 

 

Ad 6) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący poinformował, że udzielona została odpowiedź na zapytanie radnej Mirosławy 

Bigaj. Ponadto zapytania złożyli radny Maciej Malczyk, na które została udzielona odpowiedź, oraz 

radna Patrycja Andrzejewska. 

Treść zapytania oraz odpowiedzi zostały umieszczone w programie eSesja oraz w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 

Przewodniczący Rady, przechodząc do kolejnych punktów porządku obrad, poinformował, że 

w związku z dużą ilością projektów uchwał oraz sposobem obradowania, tym razem to on będzie 

przedstawiał opinie komisji stałych.  
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Ad 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Poznaniu i udzielenia odpowiedzi na skargę przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama.  
 
Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw 
Społecznych i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie – 7 głosów „za”. 
 
Przewodniczący poinformował, że radni mogli zgłaszać pytania na piśmie. Zadane pytania oraz 
odpowiedzi na nie zostały umieszczone w programie eSesja przy posiedzeniach merytorycznych 
Komisji.  
W tym punkcie dodatkowe pytanie w dniu wczorajszym złożył radny Marcin Krawiec o treści: „Czy 
radni przed złożeniem odpowiedzi na skargę mogliby otrzymać jej treść do wiadomości w formie 
elektronicznej”. Starosta poinformował, że po przygotowaniu odpowiedzi zostanie ona przesłana 
radnym. 

 

Uchwała Nr XVII/129/20 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu i udzielenia odpowiedzi na skargę została podjęta w wyniku 
głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
Wyniki imienne:  
ZA (18) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 
Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 
Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 
Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala 

 

Ad 7 b) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w programie eSesja, był on 

również omawiany podczas wczorajszej Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Marcin Krawiec oraz Przewodniczący Rady Alfred Siama. 

 

Uchwała Nr XVII/130/20 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie powiatu gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ze względów technicznych Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 14.31 

 

Ad 7 c) 

Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2020 r. 
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w programie eSesja, był on 

również omawiany podczas wczorajszej Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że: 

 Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”, 

 Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”, 

 Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że radni mogli zgłaszać pytania na piśmie.  
Pytania zadali radni Antoni Kuś, Piotr Kogut oraz radna Mirosława Bigaj, natomiast odpowiedzi 
udzielił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Mirosław Sobkowiak. 
Zadane pytania oraz odpowiedzi na nie zostały umieszczone w programie eSesja przy 
posiedzeniach merytorycznych Komisji.  
 

W dyskusji wzięli udział Wicestarosta Janusz Sikora oraz radna Mirosława Bigaj.   

 

Uchwała Nr XVII/131/20 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania w 2020 r. została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 7 d) 

Projekt uchwały w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych 

Sp. z o.o. w Gostyniu. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama poinformował, że Komisja Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XVII/132/20 w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak 
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Ad 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2020 r. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w programie eSesja. 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

Przewodniczący poinformował, że zapytania do projektu uchwały złożyli radni Marcin Krawiec, 

Maciej Malczyk oraz Mirosława Bigaj, a odpowiedzi udzielił Wydział Finansów. Pytania oraz 

odpowiedzi są umieszczone w programie eSesja przy posiedzeniach merytorycznych Komisji.  

 

Dodatkowe pytania w dniu wczorajszym złożył radny Marcin Krawiec, na które odpowiedzi zostały 

udzielone przez Wydział Oświaty i Spraw Społecznych, Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu oraz 

Skarbnik Powiatu.  

Radny Marcin Krawiec:  

„Proszę o informację, w jakiej wysokości łącznie, w ubiegłym roku, zostały wypłacone nagrody dla 

uzdolnionej młodzieży i przy jakich okazjach (proszę pominąć środki zapisane w budżetach szkół)”. 

 Odpowiedź Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

„Zarząd Powiatu Gostyńskiego przyznał nagrody dla uczniów za szczególne osiągnięcia edukacyjne 

w wysokości 28 000 zł w tym: 

1) 12 nagród za uzyskanie najlepszego wyniku maturalnego, 

2) 9 nagród za uzyskanie najlepszego wyniku z egzaminu potwierdzającego kwalifikacje 

w zawodzie, 

3) 7 nagród za uzyskanie tytułu laureata lub finalisty olimpiad przedmiotowych”. 

Radny Marcin Krawiec: 

„Skoro bieg  Runaway w Pępowie nie odbędzie się w tym roku, to proszę o informację, w której 

pozycji budżetu zawarte są środki, które były zaplanowane na wydatki związane z biegiem i dlaczego 

tych środków nie przesuwa się do rezerwy celowej na zadania oświatowe, tylko środki ze stypendiów 

sportowych? Czy ze środków zaoszczędzonych z uwagi na odwołanie biegu nie można sfinansować 

stypendiów sportowych?” 

Odpowiedź Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Środki na ww. przedsięwzięcie zostały zabezpieczone w budżecie Powiatu Gostyńskiego na rok 

2020 w: 

– dziale 750, rozdział 75075 § 4300, 115 – 24 600,00 zł (słownie: dwadzieścia cztery tysiące 

sześćset złotych 00/100) – pokrycie kosztów organizacji biegów, 

– dziale 750, rozdział 75075 § 4210, 34 – 7 380,00 zł (słownie: siedem tysięcy trzysta osiemdziesiąt 

złotych 00/100) – pokrycie kosztów zakupu nagród w kategorii Mistrz Powiatu Gostyńskiego.  

Razem 31 980,00 zł (słownie: trzydzieści jeden tysięcy dziewięćset osiemdziesiąt złotych 00/100). 

W związku z tym, że trwają rozmowy ze współorganizatorami dot. przeniesienia imprezy na przyszły 

rok, nie ma możliwości przesunięcia środków do rezerwy celowej, ponieważ na ten moment 

występuje zobowiązanie wynikające z umowy”. 

Radny Marcin Krawiec: 

„Czy znany już jest cel przeznaczenia środków, które zostaną przesunięte na zarządzanie 

kryzysowe?” 

Odpowiedź Skarbnik Powiatu: 

„Zwiększenie rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe o kwotę 111 900,00 zł – nie ma jeszcze 

konkretnego wydatku, zostanie rozdysponowana przez zarząd w razie potrzeb, stąd nazwa rezerwa 

celowa i może być przeznaczona tylko na wydatki związane z zarządzaniem kryzysowym”. 
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Ponadto w dyskusji w trakcie sesji udział wzięli: radny Marcin Krawiec, Starosta Robert 

Marcinkowski, Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda, radny Maciej Malczyk, radna Patrycja 

Andrzejewska, radna Mirosława Bigaj, radny Dominik Jankowiak. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Radny Tomasz Skibicki, ze względu na problemy techniczne, swój głos oddał telefonicznie.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej 

Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Dereszewicz  

 

Uchwała Nr XVII/133/20 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2020 r. została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” 

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, 

Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec 

 

Ad 7 f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2020-2028. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w programie eSesja. 

Autopoprawkę do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

 

Przewodniczący poinformował, że zapytanie do projektu uchwały złożyła radna Mirosława Bigaj, 

a odpowiedzi udzieliło Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu. Pytanie oraz odpowiedź są umieszczone 

w programie eSesja przy posiedzeniu komisji merytorycznej. 

 

Ponadto dodatkowe pytania w dniu wczorajszym złożył radny Marcin Krawiec. 

Radny Marcin Krawiec: 

„Proszę o udostępnienie skanu umowy zawartej ze Stowarzyszeniem „Oliwskie Słoneczko”. Czy nie 

ma możliwości zwrócenia się o zwrot przekazanej pierwszej raty?” 

Odpowiedź Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Decyzję o aneksowanie umowy i przeniesieniu imprezy na przyszły rok podjęły zgodnie wszystkie 

strony umowy, a więc powiat gostyński, gmina Piaski oraz Stowarzyszenie „Oliwskie Słoneczko”. 

Wynika to z kilku kwestii. Po pierwsze, do czasu wybuchu epidemii opracowany został już 

szczegółowy program wydarzenia. Strony uznały, że szkoda byłoby rezygnować ze wszystkich 

ustaleń koncepcyjnych i korzystniejsze jest wrócenie do nich w przyszłym roku. Poza tym 

w momencie podejmowania decyzji o przesunięciu imprezy nie  były znane ustalenia rządu na 

sierpień co do możliwości przeprowadzania imprez masowych. Zrywając umowę, należałoby 

powołać się na paragraf 9. umowy, który mówi o tym, że:  
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„W przypadku, gdy do wykonania wydarzenia nie dojdzie na skutek siły wyższej (nieprzewidywalne 

zdarzenie zewnętrzne, któremu żadna ze stron nie mogła zapobiec), zdarzeń losowych lub innych 

okoliczności niezależnych od woli Stowarzyszenia, Stowarzyszenie zwróci:  

a) Gminie Piaski kwotę stanowiącą sumę pierwszej i drugiej raty wynagrodzenia umownego 

pomniejszoną o kwotę 17 310,00 zł brutto, (słownie: siedemnaście tysięcy trzysta dziesięć 

złotych 00/100) za organizację Wydarzenia na zrekompensowanie kosztów już poniesionych 

w terminie 14 dni od daty wydarzenia określonej w § 1 ust. 2, 

b) Powiatowi Gostyńskiemu kwotę stanowiącą sumę pierwszej i drugiej raty wynagrodzenia 

umownego pomniejszoną o kwotę 17 310,00 zł brutto (słownie: siedemnaście tysięcy trzysta 

dziesięć złotych 00/100) za organizację Wydarzenia na zrekompensowanie kosztów już 

poniesionych w terminie 14 dni od daty wydarzenia określonej w § 1 ust. 2”. 

Tymczasem na chwilę obecną nie wiemy, czy przesłanka w postaci epidemii będzie miała miejsce 

w sierpniu. Poza tym, jak wynika z powyższego paragrafu, nawet w przypadku zerwania umowy ze 

względu na siłę wyższą, nie byłoby możliwości zwrotu całej kwoty (wynika to z faktu, że po 

podpisaniu umowy ze Stowarzyszeniem ponosi ono pierwsze koszty związane z zabezpieczeniem 

imprezy oraz wypłatą zaliczek dla artystów). Ponadto przeniesienie imprezy na przyszły rok opiera 

się także na dobrej woli artystów, z którymi Stowarzyszenie „Oliwskie Słoneczko” podpisało umowy. 

Nie roszczą sobie żadnych kosztów z tytułu zerwania umowy w  tym roku, co jest dodatkowym 

czynnikiem umożliwiającym aneksowanie tejże umowy”.  

Radny Marcin Krawiec: 

„Czy skoro niezbędne jest wprowadzenie środków na organizację Powiatowego Zakończenia Lata 

w 2021 roku, to czy nie ma takiej konieczności w przypadku biegu Runaway? (Z przekazanej 

odpowiedzi wynika, że trwają rozmowy na temat „aneksowania umowy i przeniesieniu jej na przyszły 

rok”). 

Odpowiedź Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„W przypadku organizacji biegu Runaway powiat nie poniósł dotychczas żadnych kosztów. Jeżeli 

strony zgodzą się na aneksowanie umowy na przyszły rok, będzie należało wpisać wydarzenie do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Podobnie będzie w przypadku dożynek powiatowych, gdzie 

negocjacje również trwają”.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 
 

Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 11 głosów „za” 

przy 8 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (11) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, 

Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik 

Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala 

 

Uchwała Nr XVII/134/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2020-2028 została podjęta w wyniku głosowania: 11 głosów „za” przy 

8 głosach „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, 

Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik 

Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala  
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Ad 7 g) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w roku 2019. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama poinformował, że Komisja Samorządowo-

Organizacyjna, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Ponadto przedstawił opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku z dnia 27 kwietnia 2020 r. – opinia 

jest pozytywna: 9 głosów „za”. 

 

Przewodniczący poinformował, że zapytanie do informacji złożył radny Antoni Kuś, a odpowiedzi 

udzielił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu Tomasz Banaszak. Pytanie 

oraz odpowiedź są umieszczone w programie eSesja przy posiedzeniu komisji merytorycznej. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XVII/135/20 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu 

gostyńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w roku 2019 została podjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 7 h) 

Projekt uchwały w sprawie odwołania członka zarządu przedstawił Przewodniczący Rady Alfred 

Siama.  

Następnie Przewodniczący przedstawił sposób głosowania, informując, że zgodnie z art. 31 ust. 5 

ustawy o samorządzie powiatowym „Rada powiatu może na uzasadniony wniosek starosty odwołać 

poszczególnych członków zarządu zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym”.  

Głosowanie zwykłą większością głosów oznacza, że przechodzi wniosek lub kandydatura, która 

uzyskała większą liczbę głosów „za” niż „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” i nieważnych nie 

dolicza się do żadnej z grup głosujących „za” czy „przeciw”. 

Dodał, że głosowanie odbędzie się przy pomocy programu eSesja. 

 

Przewodniczący poinformował, że pytanie w tym punkcie zadał radny Maciej Malczyk. Pytanie 

i odpowiedź Starosty znajduje się w programie eSesja.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny Maciej Malczyk, Starosta Robert Marcinkowski, radny Marcin 

Krawiec, Przewodniczący Rady Alfred Siama oraz Sekretarz Powiatu Leszek Maliński. 

 

W wyniku głosowania tajnego Uchwała Nr XVII/136/20 w sprawie odwołania członka zarządu 

została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 
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Ad 7 i) 

Projekt uchwały w sprawie wyboru członka zarządu. 

Przewodniczący oddał głos Staroście Gostyńskiemu Robertowi Marcinkowskiemu, który 

podziękował za pracę w Zarządzie Powiatu panu Sebastianowi Czwojdzie oraz zgłosił kandydaturę 

pana Damiana Walczaka na stanowisko nieetatowego członka Zarządu Powiatu.  

Radny Damian Walczak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił sposób głosowania. Poinformował, że głosowanie 

odbędzie się przy użyciu programu eSesja. Radny, chcąc oddać głos na kandydata, musi kliknąć na 

jego nazwisko, które się podświetli, natomiast jeśli radny nie chce oddać głosu na kandydata, musi 

nacisnąć przycisk „BRAK GŁOSU”. Dodał, że zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy o samorządzie 

powiatowym: „Rada powiatu wybiera wicestarostę oraz pozostałych członków zarządu na wniosek 

starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym”. 

 

W dyskusji zabrali głos radni: Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Piotr Kogut, Sebastian Czwojda, Starosta 

Robert Marcinkowski. 

 

W wyniku głosowania tajnego Uchwałą Nr XVII/137/20 wybrano Pana Damiana Walczaka na 

członka Zarządu Powiatu: 14 głosów „za”. 

 

Ad 7 j) 

Projekt uchwały w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi zawiązuje się 

stosunek pracy na podstawie wyboru, przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama.  

 
W dyskusji głosu nie zabrano.  
 

Uchwała Nr XVII/138/20 w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi 

zawiązuje się stosunek pracy na podstawie wyboru, została podjęta w wyniku głosowania: 

11 głosów „za”, 5 głosów „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, 

Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak  

PRZECIW (5) Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj 

Rogala  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Piotr Kogut 

 

Ad 7 k) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 

 

W dyskusji udział wzięli radni: Marcin Krawiec, Mirosława Bigaj, Etatowy Członek Zarządu Szymon 

Jakubowski, radny Sebastian Czwojda.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na stanowisko 

Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala zgłosił kandydaturę radnej Mirosławy Bigaj.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że radna Mirosława Bigaj jest zastępcą 

przewodniczącego tej Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala zaproponował, aby radna pełniła obie te 

funkcje.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach celem sprawdzenia 

możliwości prawnych. 

 
Po przerwie Przewodniczący Rady zwrócił się do Sekretarza Powiatu Leszka Malińskiego 

o przedstawienie opinii prawnej w tej sprawie.  

Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że może zostać zgłoszona kandydatura radnej Bigaj na 

stanowisko Sekretarza Komisji, ale w tym momencie nieobsadzone będzie stanowisko Zastępcy 

przewodniczącego Komisji. Przytoczył zapis § 95 Statutu Powiatu, który stanowi: „Rada wybiera 

spośród radnych przewodniczącego, zastępcę przewodniczącego, sekretarza oraz pozostałych 

członków komisji w liczbie nie mniejszej niż 2”. Z uwagi na powyższy zapis wszystkie te trzy funkcje 

powinny zostać w Komisji obsadzone.  

Radna Mirosława Bigaj podziękowała za zgłoszenie jej kandydatury oraz wyraziła zdanie, iż nie 
powinna rezygnować z funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji, gdyż był to wynik pewnych 
ustaleń.  
Radna Mirosława Bigaj zgłosiła kandydaturę radnego Macieja Malczyka na funkcję Sekretarza 
Komisji.  
Radny Marcin Krawiec zapytał o możliwość pełnienia obu funkcji (Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji i Sekretarza Komisji) przez panią Mirosławę Bigaj. 
 
W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Marcin Krawiec, Przewodniczący Rady Alfred Siama, 
radny Damian Walczak, radna Mirosława Bigaj, radny Antoni Kuś, radny Sebastian Czwojda. 
 
Radny Sebastian Czwojda złożył wniosek formalny o 5-minutową przerwę w obradach.  
 
W wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 1 głos „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 16.50. 

 

Po przerwie głos w dyskusji zabrał Starosta Robert Marcinkowski, który poinformował, że Klub 

SKW popiera propozycję radnej Mirosławy Bigaj, która zgłosiła kandydaturę radnego Macieja 

Malczyka na Sekretarza Komisji. Dodał, że Klub popiera udział w pracach Komisji radnego 

Sebastiana Czwojdy jako jej członka.  

 

W dalszej części dyskusji głos zabrał radny Sebastian Czwojda. 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnego Macieja Malczyka o wyrażenie zgody 

na kandydowanie na Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  

Radny Maciej Malczyk nie wyraził zgody na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się o zgłaszanie kolejnych kandydatur na Sekretarza 

Komisji Rewizyjnej.  

Starosta Robert Marcinkowski zgłosił kandydaturę radnego Sebastiana Czwojdy.  

Radny Sebastian Czwojda powiedział, że ze względu na kontrowersje sugerowałby, aby 

Sekretarzem była inna osoba. Dodał, że jeśli nie będzie innych kandydatur i aby ta funkcja nie 

pozostała nieobsadzona, jest gotów podjąć się tego zadania.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że zgoda radnego nie jest jednoznaczna, 

w związku z powyższym poinformował, że jeszcze raz zwróci się o zgłaszanie kolejnych kandydatur 

na Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady ponownie zwrócił się do radnego Czwojdy 

o wyrażenie zgody na kandydowanie.  

Radny Sebastian Czwojda wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił sposób, w jaki zostanie przeprowadzone 

głosowanie.  
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W dalszej części dyskusji głos zabrali radni: Tomasz Skibicki, Marcin Krawiec oraz Sebastian 

Czwojda. 

 

W wyniku głosowania: 19 głosów „za” odwołano ze składu Komisji Rewizyjnej Pana Damiana 

Walczaka. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

W wyniku głosowania: 10 głosów „za”, 8 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się 

do składu Komisji Rewizyjnej powołano Pana Sebastiana Czwojdę. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maciej Biskup, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, Robert Marcinkowski, 

Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

PRZECIW (8) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, 

Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Czwojda 

 

W wyniku głosowania: 10 głosów „za”, 7 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” na funkcję Sekretarza Komisji Rewizyjnej powołano Pana Sebastiana Czwojdę.  

Wyniki imienne: 

ZA (10)Maciej Biskup, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, Robert Marcinkowski, 

Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

PRZECIW (7) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, 

Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Mikołaj Rogala  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sebastian Czwojda, Maciej Malczyk  

 

Uchwałą Nr XVII/139/20 ze składu Komisji Rewizyjnej odwołano Pana Damiana Walczaka oraz 

powołano do składu Komisji Rewizyjnej oraz na funkcję Sekretarza Komisji Rewizyjnej Pana 

Sebastiana Czwojdę.  

 

Ad 7 l) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z propozycją głosowania nad całą uchwałą razem, 

tzn. jednocześnie nad odwołaniem członka komisji i powołania nowego członka komisji.  

Sprzeciwu nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania: 18 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego Uchwałą 

Nr XVII/140/20 w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ze składu Komisji odwołano Pana Damiana 

Walczaka oraz powołano do składu Komisji Pana Sebastiana Czwojdę. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 
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Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Robert Marcinkowski 

 

Ad 7 m) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Rady Alfred 

Siama.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji. 

Radny Damian Walczak zgłosił kandydaturę radnego Sebastiana Czwojdy.  

Radny Sebastian Czwojda wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

W wyniku głosowania: 17 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się podczas 

nieobecności 1 radnego Uchwałą Nr XVII/141/20 w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 

21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego ze składu Komisji odwołano Pana Szymona Jakubowskiego, z funkcji 

Przewodniczącego Komisji odwołano Pana Damiana Walczka oraz powołano do składu 

Komisji oraz powołano na funkcję Przewodniczącego Komisji Pana Sebastiana Czwojdę. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej 

Malczyk, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, 

Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Dereszewicz 

NIEOBECNI (1) Robert Marcinkowski 

 

Ad 7 n) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/9/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego przedstawił 

Przewodniczący Alfred Siama, informując, że zmiana dotyczy odwołania ze składu Komisji radnego 

Szymona Jakubowskiego i powołania radnego Damiana Walczaka.  

 

W dyskusji udział wzięli radna Mirosława Bigaj oraz Przewodniczący Rady Alfred Siama. 

 

Radny Damian Walczak zwrócił się o ogłoszenie 5-minutowej przerwy w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach do godz. 17.25. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że uzyskał informację, iż radny 

Damian Walczak nie chce być członkiem tej Komisji.  

Radny Damian Walczak podziękował radnej Bigaj za słowa skierowane pod jego adresem, 

poinformował, że nie wyraża zgody na pracę w tej Komisji.  

Radny Szymon Jakubowski odniósł się do słów radnej Mirosławy Bigaj oraz zaproponował 

radnego Sebastiana Czwojdę do pracy w tej Komisji.  

Radny Sebastian Czwojda wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

 

W wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego (1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu) Uchwałą Nr XVII/142/20 w sprawie powołania Komisji Samorządowo-
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Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego ze składu Komisji odwołano 

Pana Szymona Jakubowskiego oraz powołano do składu Komisji Pana Sebastiana Czwojdę. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIE BRAŁ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) Szymon Jakubowski 

NIEOBECNI (1) Robert Marcinkowski 

 

Ad 8) 

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacja o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2019 r. 

Przewodniczący Rady Alfred poinformował, że sprawozdanie było dostępne w programie eSesja, 

radni mogli również zgłaszać pytania na piśmie. Takie pytania złożył radny Antoni Kuś. Zarówno 

pytania, jak i odpowiedź znajdują się w programie eSesja przy posiedzeniach merytorycznych 

Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił opinie Komisji: 

 Komisja Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 7 głosów „za”, 

 Komisja Bezpieczeństwa i Porządku na posiedzeniu dnia 27 kwietnia 2020 r. zaopiniowała 

sprawozdanie pozytywnie: 9 głosów „za”. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Antoni Kuś. 

 

Ad 9) 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyniu o stanie sanitarnym 

i sytuacji epidemiologicznej powiatu gostyńskiego w roku 2019. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była dostępna w programie eSesja, a radni mogli 

zgłaszać pytania na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił opinie Komisji: 

 Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

zaopiniowała informację pozytywnie: 6 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”, 

 Komisja Bezpieczeństwa i Porządku na posiedzeniu dnia 27 kwietnia 2020 r. zaopiniowała 

informację pozytywnie: 9 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 10) 

Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2019 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była dostępna w programie eSesja, a radni mogli 
zgłaszać pytania na piśmie.  
 
Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił opinie Komisji: 

 Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

zaopiniowała informację pozytywnie: 7 głosów „za”,  
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 Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała informację pozytywnie: 

7 głosów „za”, 

 Komisja Bezpieczeństwa i Porządku na posiedzeniu dnia 27 kwietnia 2020 r. zaopiniowała 

informację pozytywnie: 9 głosów „za”. 

 
W dyskusji głos zabrali radny Antoni Kuś i Przewodniczący Rady Alfred Siama. 
 
Ad 11) 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2019”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była dostępna w programie eSesja, a radni mogli 

zgłaszać pytania na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego zaopiniowała informację pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 12) 

Wnioski i informacje radnych. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

 Zarządu Powiatu na wnioski radnej Patrycji Andrzejewskiej złożone podczas XIII sesji Rady 

Powiatu, 

 Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w sprawie objęcia udziałów 

w związku z ogłoszonym stanem epidemii, 

 Wojewody Wielkopolskiego dotyczące obradowania w trybie zdalnym. 

 

Przewodniczący poinformował, że do tego punktu radny Maciej Malczyk złożył pytania, a odpowiedzi 

udzieliły Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Wydział Zarządzania i Inwestycji o treści: 

Radny Maciej Malczyk 

Pytania do protokołu nr 51/20 posiedzenia zarządu Powiatu Gostyńskiego: 

„Zarząd rozpatrzył wniosek klubu UKS Biskupianka Stara Krobia. W piśmie od UKS Biskupianka 
Krobia – Stowarzyszenie otrzymało kwotę 3000 zł na realizację zadania. Na jaka kwotę UKS 
Biskupianka Krobia złożył wniosek do otwartego konkursu na organizację dwóch biegów”. 
Odpowiedź Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Koszt przedsięwzięcia wynosił 36 250 zł, wnioskowana kwota dotacji wynosiła 8 750 zł. Członkowie 

Komisji przyznali Klubowi Sportowemu „Biskupianka” Stara Krobia kwotę 3 000 zł. Zarząd 

podtrzymał decyzję Komisji Konkursowej. Prezes UKS „Biskupianka” Stara Krobia zwrócił się 

z prośbą do Zarządu o możliwość zmiany harmonogramu i organizację wyłącznie Gostyńskiego 

Biegu Niepodległości. Zarząd przychylił się do tej prośby”. 

Radny Maciej Malczyk 

„Również na posiedzeniu został poruszony temat wydzierżawienia Spółdzielni Lokalnej Ecoss 
w Krobi sprzętu oraz ciągnika. Ile wynosi dzierżawa sprzętu oraz urządzeń? Ponieważ do informacji 
z posiedzenia zarządu nie ma załącznika. Czy sprzęt, który jest własnością powiatu, nie jest już 
potrzebny?” 
Odpowiedź Wydziału Zarządzania i Inwestycji: 

„Miesięczny czynsz dzierżawny wynosi  100 zł netto za sprzęt i 100 zł za traktor. Z uwagi na braki 

kadrowe nie ma możliwości, by wydzierżawiony sprzęt wykorzystywany był w pracach 

wykonywanych przez pracowników starostwa. Zakup sprzętu w roku 2013 był m.in. formą wsparcia 

potencjału Spółdzielni w związku z likwidacją Powiatowego Zarządu Dróg i przejęcia pracowników 

przez nowy podmiot”.  
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Radna Mirosława Bigaj złożyła wniosek, aby kolejna sesja odbyła się w sposób tradycyjny przy 

zachowaniu środków ostrożności. Uzasadniając powiedziała, że nie zawsze słyszalność mówców 

była właściwa.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama odpowiedział, że powrót do tradycyjnych metod będzie 

zależał od sytuacji epidemicznej w kraju. Jeśli nie będzie to możliwe, należy pomyśleć 

o udoskonaleniu zdalnego obradowania.  

Radny Mikołaj Rogala w imieniu własnym jak również wszystkich uczestników sesji złożył 

podziękowania panu Sebastianowi Wawrzyniakowi za przygotowanie i koordynowanie sesji.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama przyłączył się do podziękowań.  

 

Ad 12) 

Oświadczenia radnych. 

Radny Damian Walczak podziękował radnym za zaufanie i powołanie go do składu Zarządu 

Powiatu. Odniósł się również do radnych Forum Demokratycznego, mówiąc, że ich postawy nie 

traktuje jako braku zaufania i rozumie ich konsekwencje co do wcześniejszych deklaracji. Radny 

podkreślił, że pana Sebastiana Czwojdy nie da się zastąpić, gdyż jest to osoba z niesamowitym 

doświadczeniem, wiedzą i dobrymi pomysłami, które w dużej mierze udało mu się zrealizować. 

Zadeklarował pracę w Zarządzie jako głos doradczy, będzie wspomagał prace w zakresie 

zarządzania finansami publicznymi i zarządzaniem oświatą. Radny wyjaśnił, że w związku z tymi 

obowiązkami nie zdecydował się na pracę w Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego.  

Radny Piotr Kogut w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość wyraził słowa uznania dla organizacji 

pierwszej zdalnej sesji i jej prowadzenia przez Przewodniczącego Rady. Podziękowania skierował 

również dla informatyka pana Sebastiana Wawrzyniaka. Ponadto, jako Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, powitał nowego członka, pana Sebastiana Czwojdę.  

Radny Antoni Kuś, odnosząc się do wniosku radnej Bigaj, powiedział, że sesja przebiegła bardzo 

sprawnie. Zwrócił uwagę, że posiedzenia Komisji, które są mniej liczne, mogłyby odbywać się 

w sposób tradycyjny.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zadeklarował, że przed kolejną sesją zapyta każdego 

z radnych o opinię w tej sprawie. Dodał, że na pewno wiele będzie zależało od sytuacji epidemicznej 

w kraju.  

 

Ad 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął XVII sesję Rady 

Powiatu o godz. 17.55 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego 

/-/ Alfred Siama 
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